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Abstract (en)
[origin: WO2022152469A1] The invention relates to a needle body for a slider needle assembly of a warp knitting machine, comprising a shank
and a hook. The lower edge of the hook lies opposite and faces away from a bent-back hook part. The upper edge of the hook lies on the bent-
back hook edge and faces away from the lower edge of the hook. The needle body according to the invention is characterized in that the hook
height, measured in the longitudinal direction at the point of maximum distance in the vertical direction between the lower edge of the hook and
the upper edge of the hook, equals at most 0.81 mm, and a cross-sectional height, measured in the cross-section of the shank in a stitch sliding
portion perpendicular to the width direction, equals at most 0.81 mm. A slider needle assembly according to the invention comprises a needle body
according to the invention and a slider and has a looping length of the hook and the slider equaling 2.3 mm or less.

Abstract (de)
Ein Nadelkörper für eine Schiebernadelanordnung einer Kettenwirkmaschine, umfasst einen Schaft und einen Haken. Eine Hakenunterkante
ist einem rückgebogenen Teil des Hakens gegenüberliegend und abgewandt angeordnet. Eine Hakenoberkante ist abgewandt von der
Hakenunterkante am rückgebogenen Teil des Hakens angeordnet. Der beanspruchte Nadelkörper ist dadurch gekennzeichnet, dass
eine Hakenhöhe, die in Längsrichtung an der Stelle des maximalen Abstands in Höhenrichtung zwischen der Hakenunterkante und der
Hakenoberkante zu messen ist, maximal 0,81mm beträgt und eine Querschnittshöhe, die in einem Querschnitt des Schaftes in einem
Maschengleitabschnitt senkrecht zur Dickenrichtung zu messen ist, maximal 0,81mm beträgt. Eine beanspruchte Schiebernadelanordnung umfasst
einen erfindungsgemäßen Nadelkörper und einen Schieber und weist eine Umschlingungslänge von Haken und Schieber auf, die 2,3mm oder
weniger beträgt.
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